
Svar till Jacob Heitman på fråga gällande placeringar på HVB- hem med kriminella 
kopplingar:  

 
Mittenstyrets målsättning är att säkerställa att inga barn och ungdomar placeras på 
HVB – hem med kriminella kopplingar. Den målsättningen delar vi och ser inga 
konflikter gällande den frågan.  
Förutom att andra gör kontroller t ex skatteverket, polisen och IVO så blockeras 
aktörer som det tecknats ramavtal med via ADDA. Dvs det system som socialtjänsten 
använder. Vi kan också blockera aktörer i det sk placeringsinfo om vi får negativ 
kännedom om. 
VI är också medlemmar i ett rikstäckande placeringsnätverk där erfarenheter utbyts 
med andra kommuner gällande aktörer. Adda är också medlem i nätverket och kan få 
information och omdömen kring aktörer.  

Då ett HVB – hem anlitas så kontrollerar nämnden med IVO kring tillstånd samt de 
två senaste tillsynerna som gjorts.  
Nämnden har också beslutat en handlingsplan mot välfärdsbrott och det som rör 
HVB – hem är punkten kring avtalsuppföljning avseende placeringar i syfte att 
kvalitetsgranska utförare för både barn och vuxna. I den har det lagts till vissa 
kontroller utifrån kvalité.  

Ingrid Landin 
Socialnämndens ordförande (MP) 

 

 

 


